
Beantwoording technische vraag dhr. Baali (PvdA) over beleidskeuze atletiekbaan 

Sportpark Seringenlaan 

 

Vraag: 

welke kosten zijn er de afgelopen 20 jaar precies gemaakt m.b.t. de atletiekbaan? Graag per jaar 

specificeren  

 

Antwoord:  

We werken  sinds eind 2019 met Key2 financiën. Dat betekent dat we de historie van 2018 en 

verder terug  niet digitaal kunnen raadplegen. Het fysiek raadplegen van 20 jaar terug vergt een 

logistieke inspanning die we niet op deze korte termijn kunnen realiseren. Mocht u specifieke 

vragen hebben dan zijn we natuurlijk altijd bereid u telefonisch te woord te staan om te kijken of 

we zo uw vragen kunnen beantwoorden of we kunnen kijken of er door het raadplegen van 

fysieke dossiers bij de griffie  uw vragen alsnog beantwoord kunnen worden.  

 


